
Sportpark Odoorn en TC Okko
Tennisvereniging Okko ligt op een prachtige locatie aan de rand van het dorp Odoorn. ODO en HOC 
zijn onze naaste buren. Ook staat een schuur van Dorpsbelangen in de nabijheid.
Okko is opgericht in 1976 en heeft inmiddels 4 gravenbanen met verlichting, een clubhuis met 
kleedruimte en een oefenmuur. De grond waarop het park ligt is enkele jaren geleden voor 1 euro 
verkocht door de gemeente aan Okko. Daarmee is Okko verantwoordelijk geworden voor het 
onderhoud van het park. Mocht Okko ooit weg willen van de huidige locatie dan dient ze de grond 
eerst voor 1 euro aan te bieden aan de gemeente. 

Het clubhuis van Okko is oud en aan vervanging toe. De gravelbanen liggen er nog wel goed bij. Een 
vaste kern vanuit de circa 100 leden verzorgt het onderhoud van het park. Okko heeft geen financiële 
middelen om het clubhuis te vervangen. Er zijn wel voldoende middelen om regulier baanonderhoud  
te plegen (dit is geen groot onderhoud) en om jaarlijks de rekeningen voor gemeentelijke 
belastingen, gas, water en licht te kunnen voldoen. Met de huidige vier verlichte banen is plaats voor 
nog eens 100 leden. TV Valthe heeft belangstelling getoond om eventueel te fuseren met Okko.

De gemeente Borger-Odoorn heeft onderzoek laten doen naar locaties voor een nieuw regionaal 
gericht sportpark voor de gemeenten Klijndijk, Valthe, Odoorn en Exloo. Vier voorkeurslocaties zijn 
beschouwd. TC Okko heeft tot nu toe steeds aangegeven geen aanleiding te zien om te verhuizen. Dit 
conform een uitspraak van de leden van half januari 2021 toen alleen de opties Hammeersweg en 
Dennenweg in beeld waren.
Inmiddels zijn vier locaties belicht door het onderzoeksbureau Eelerwoude. Okko beschouwt twee 
van die opties als kansrijk, de optie Hammeersweg en de optie Kerkakkerweg. 

Wanneer de sportfaciliteiten in Odoorn vernieuwd gaan worden heeft Okko een aantal wensen die 
gerealiseerd kunnen worden wanneer de gemeenteraad besluit om HOC niet te verplaatsen. 
Allereerst heeft Okko dringend behoefte aan een nieuw clubgebouw. Wanneer wij dat kunnen delen 
met HOC dan levert dat winst op voor beide clubs.
Daarnaast willen de leden van Okko graag ook ’s winters buiten kunnen tennissen. Dat kan niet op de 
huidige gravel banen, maar wel op bijvoorbeeld smashcourt. Onze wens is op dit moment om twee 
van de huidige vier banen geschikt te maken om ook in de winter te kunnen spelen en de andere 
twee banen voorlopig als gravelbaan aan te houden.
Onze derde wens is een padel baan. Padel is een combinatie van tennis en squash en wordt snel 
populair in Nederland. TPV Borger beschikt ook over twee padelbanen die druk gebruikt worden. 
Wanneer Odoorn ook kan beschikken over een padelbaan dan biedt dit jeugd en jongere senioren uit 
de omringende dorpen een nieuwe uitdaging om zich in korte tijd in het zweet te werken. Okko 
verwacht dat dit voor aanwas van jongere leden zal zorgen. 

De wens vanuit de gemeente Borger-Odoorn voor een regionale fusie van voetbal- en mogelijk tennis 
verenigingen rond de dorpskern van Odoorn maakt dat sportclubs ook in de toekomst voldoende 
leden zullen hebben en houden. Maar dan moeten de faciliteiten en de accommodaties wel 
aantrekkelijk zijn en blijven. Onder aantrekkelijk verstaan we een modern multifunctioneel nieuw 
clubhuis voor HOC en Okko, nieuwe voetbalvelden met een kunstgrasveld voor HOC en de 
mogelijkheid om ook bij Okko het hele jaar door te kunnen sporten.

Over de verdere uitwerking van de plannen voor een gerenoveerd sportpark gaat Okko graag in 
gesprek met HOC en met de gemeente.
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